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Vragen van het lid Klever (PVV) aan de minister van Volksgezondheid, Welzijn 
en Sport over het medicijntekort (ingezonden 15 oktober 2012). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Medicijntekort was nog nooit zo groot»?1 

Vraag 2
Wat is uw reactie op de stijging van het medicijntekort, namelijk 174 
onverkrijgbare medicijnen in 2010 tegen 242 onverkrijgbare medicijnen in 
2011? 

Vraag 3
Wat is volgens u de oorzaak van het medicijntekort? Is dit een gevolg van de 
crisis of ligt het aan het preferentiebeleid? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat medicijntekorten voorkomen moeten worden? Zo nee, 
waarom niet? Zo ja, wat gaat u er aan doen? 

Vraag 5
Verwacht u een stijging van medicijntekorten in de toekomst? Zo nee, 
waarom niet? Zo ja, welke maatregelen gaat u hiertegen nemen?
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